

Confucius Institute Gave a Reception for Visitor from Sichuan Normal University

On November 19 2013, Professor YANG Tianqing, Associate Director of Office of International Education of Sichuan Normal University came to Troy University to talk about education cooperation programs such as 2+2 program and 1 semester cooperation program. During his visit, Troy University arranged him to come to Confucius Institute at Troy University (CIT) for a visit. When he got CIT, Deputy Director of CIT Professor Xiaofeng Chen took him for a short CIT tour, then invited him to the conference room and presented him with the new events organized by CIT. Professor Yang was very impressed with the achievements CIT has made.



四川师范大学领导来访

2013年11月19日，四川师范大学国际教育处杨天庆副处长来特洛伊大学洽谈相关2+2项目和一学期教育合作项目事宜，在他来访期间，特洛伊大学安排他来到特洛伊大学孔子学院参观。在杨处长来访孔子学院期间，孔子学院中方院长陈晓枫副教授带领他参观了孔子学院，在会议室给他做了关于孔子学院活动的介绍，特洛伊大学孔子学院的规模和成绩给杨处长留下了深刻的印象。

